
Bestyrelsesmøde Aktivitetshuset Solhjem 7/November 2024  

Deltagere: Elna, Jørgen H, Kim, Erik, Karen, Joachim, Hanne, Martin 

1. Ordstyrer Elna, referent Martin 

 

2. ref. fra 30. sep. 2024 godkendt.  

 

3. Regnskab v/Kim. Likviditet god. Elopgørelse og fordelingsnøgle er meget kompliceret. Der 

er brugt lang tid. Men nødvendigt Eksempler vist.. 

 

4. Brandtilsyn onsdag 6/11. Jørgen H. og Kim var til stede. Der kommer skemaer og 

regulativer fra Brandmyndighederne (Der er udarbejdet liste over punkter). Vi følger op på 

det snarest.  

 

Frivilligfest torsdag 23/1 13.00.  

Stabilgrus er lagt på p-plads, på nordsiden. Ring ved dæksel bliver ordnet af Skjoldager 

snarest.  

Bente Norheim vender tilbage, mht. rep. af dyr. Hun vil lave tilbud hvis nødvendigt, til 

foråret. Men måske kan de grå mænd lave noget af det. Der skal evt. kigges på noget af 

minktråden i bl.a. elefanten.  

Udendørslamper er ok. Tagrender er renset. 

 

5.  SSS er kommet godt i gang, med de 2 første event i den nye sæson. Ca. 60 gæster til 

begge arrangementer, og noget der ligner en medlemstilgang på 40 personer, ifbm. de 2 

koncerter. Der er stadig en udfordring med, at få folk ind på tirsdag aftener. Der bliver 

arbejdet med det, og den 19/11, 26/11 og 3/12 er der ekstern underholdning på scenen. 

 

6. Julemarked: Hjælpere nok i køkkenet. Inger T. bager pandekager. Elna køber ind til 

køkkenet. Kim ringer til Svendsen, får 3 juletræer og pyntegrønt til dekorationer. Dekodag 

onsdag den 20/11 kl. 9.00. Skilte sættes op denne dag, Hanne producerer dem inden da. 

Elna laver frokost denne dag.  

 

Onsdag den 13/11 skal julesager slæbes op fra kælderen. Plakater sættes op relevante 

steder. Martin laver a-skilte. 2 Julebannere er bestilt, 1 til Larsens plads, og evt. 1 ved 

Solhjem. Efter klubaften 19/11, SSS fjerner stole og scenetæpper fra rummet. SSS rykker 

baren op mod skunkvæggen. SSS sætter instrumenter ind bag scenen i hjørnet mod øst. 

SSS fjerner små lamper, sofaer, små borde og andre løse dele. 

 

7. Husflid er næsten færdige med ombygning. Der mangler lidt skabe på væggene mm. 

 

8. Eventuelt. Dato for julefrokost bestyrelsen (med møde) torsdag den 5/12 19.00. Mad 

udefra, fra føtex (Hanne bestiller. Vin indkøbes i brugsen til gaver til de frivillige.  

 

Joachim har været til møde i Landsbyforum omkring Vedvarende energi rundt i Hjørring. 

Solcellepark ved motorvejen er godt på vej og ser ud til at blive realiseret. Måske bliver der 

oprettet grøn fond i den forbindelse, som kan søges til forskønnelse, driftsmidler mm. 

Solhjem skal være klar til at gå i dialog. 

 


